



仁寶電腦工業股份有限公司
COMPAL ELECTRONICS, INC.

環安衛政策 ESH Policy

遵循並符合相關環境及安全衛生法令規章及其他要求事項。
Conform the ESH laws and related regulations.

推展環境及安全衛生管理相關教育訓練活動，使員工認知個人的責任，以
提升員工之環境及安全衛生意識，並促進其參與之執行。
Promote the ESH training to enhance the staff awareness.

藉由污染預防、事故預防、節約能資源及推動工業減廢，責任照顧等，持
續改善環境及安全衛生績效。
Improve the ESH performance by pollution prevention, accident prevention,
energy and resources protection, industrial waste reduction, and responsible
care.

注重污染源的控制、製程減廢、並改善安全衛生設施，以達污染預防及降
低風險之目的。
Control the pollution sources and process waste reduction; improve the ESH
facilities to reach the goal of pollution prevention and risk reduction.

建立良好的溝通管道，以向員工、供應商、承攬商、周圍民眾及相關團體
傳達我們的環安政策及相關要求目標。
Construct the channels of communication to convey our policies and goals to
our employees, suppliers, contractors, community citizens, and related groups.